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PROTOKOL Nr XL/2014 

z XL Sesji Rady Gminy Nowe Miasto 
odbytej w dnia 18 czenvca 2014 roku 

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Nowym Mieście. 

Sklad Rady Gminy - 15 radnych. 

Uczestn i czyło w obradach - 14 radnych, wg zał ączonej listy obecności. 

Obrady rozpoczęto o godz. 14.00, 
zakończono o godz.1S.OO. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli : 

l. Wójt Gminy - Sławomir Zalewski 
2. Sekretarz Gminy - Elżbi eta Zalewska 
3. Skarbnik Gminy - Anna Szczepanek 
4. Kierownik GOK - Janusz Prokopczyk 
5. Radca Prawny 

Przebieg posiedzenia: 

Pkt.!. 

XL Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Caliński. 
Powitał wszystkich zebranych oraz stwierdził kworum władne do obradowania i 
podejmowanja prawomocnych uchwał. 

Poinformowal , że na podstawie art.20 pkt 3 ustawy o samorząd zie gmin.nym i § 26 pkL3 
Statutu Gminy Nowe Miasto - Sesja zwołana jest na .....'niosek Wójta Gminy w trybie 
nadzwyczajnym. 



Pkt.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Caliński odczytał porządek dz ienny w następującym 

brzmieniu: 

l . 	 Otwarcie sesj i i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. 	 Przedstawienie porządku obrad. 
3. 	 Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

4. 	 Interpelacje. 
5. 	 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto. 
6. 	 Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian uchwały budzetowej na rok 2014. 

• 
7. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu " Termomodemizacja oraz montaż 

ogniw fotowoltaicznych na budynkach użyteczności publicznej" współfinaosQwanego 
przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowi ska i Gospodarki Wod nej . 

8. 	Odpowiedzi na interpelacje. 
9. 	 Wolne wnioski i zapytania radn ych. 
10. Zamknięcie obrad. 

Ad.pk!.3. 

W ramach działaln ości międzysesyjnej Wójt Gminy złożył następującą in formację: 

- została utwardzona nawierzcłmia drogi Wólka Szczawińska - Czamoty. 

• 
- trwaj ą prace nad przebudową remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowym Mieści e, 


- realizowane jest urządzanie placu za baw w Zielonym Rynku Nowego Miasta, 

- na dniach otrzymamy pozwolenie na budowę mostku - przepustu w Modze lach 
Bartłomiejach. Wykonan ie nastąpi po żn i wach, z uwagi jak wcześniej rozmawia li śmy, aby 
nie blokować dróg w okresie żniw, gdyby zdarzyło się coś nie przewidywałnego 

- zastal naprawiony asfa łt w Głównym Rynku, zostaną pomalowane jeszcze pasy. 

- został y wykonane pobocza wzdlut drogi w Belinie i Szczawinie, 

- wkrótce zostanie ogłoszony przez Starostwo w Płońsku przetarg na budo·wę chodników na 
ul. Gościm il'l sJJej w Nowym MieScie. Przeznaczyli śmy z budżetu gminy na ten cel kwotę 
175 Iys .złotych i zadanie zostan ie wykonane wciągu 2 m-ey. 



- następnie Wójt poinfomlOwał, że uczeslOJ czył w spotkaniu w sprawie nowego projektu 
rozdania środków unijnych dla rolników na lata 2014-2020. Otrzymaliśmy kitka cennych 
ioformacji , ale jeszcze szczegóJowo nie omawiano, 

- prowadzone są konsultacje w sprawie reali zacji projektu "Terrnomodernizacja oraz montaż 
ogniw fo towoltanicznych na budynkach użyteczności publicznej" współfinansowanego przez 
Narodowy Fundusz Ochrony Środowi ska i Gospodarki Wodnej. lnwestycja ta pozwoli nam 
ściąć koszty bieżące, np. na samym ogrzewaniu ok. 30%. dojdzie jeszcze oświetlenie ilp. 
Wój t zaznaczył, że warto pokusić się o zdobycie tych funduszy, 

- ogłoszony został przeta rg na realizację dalszej części drogi Czamoty - Kawęczyn, realizacja 
nastąpi w końcu sierpn.ia, 

- finalizujemy projekt na III Jannark Nowomiejski - 22 czerwca 2014, 

- trwa reforma oświaty , a to wiąże się z wieloma problemami, Ustawa nakłania sześciolatk i 

do uczęszczania do szkoły. Mam y z tym spore zamieszanie. Najeży si ę li czyć z konsekwencją 
otwarcia trzeciej klasy oddziału dla pierwszaków. Wójt zaznaczyi, że w 2013 roku 
dofinansowaliśmy oświatę w kwocie 1,5 mln złotych oprócz subwencji oświatowej , 

- poinformował, że stawka za I mJ wody nie ulegnie zmianie, gdyt w drodze negocjacj i 
Zakład Usług Wodnych w Mławie ustąpił od podwyżki, 

- zostały zakupione donice na kwiaty do G1ównego Rynku, co znacznie poprawiło estetykę 

otoczenia, 

- odnośnie rozbiórki pawHonu w Głównym Rynku, to Starostwo zaźądalo od nas 
dodatko\-vych dokumentów, jak opinia konserwatora zabytków. Dodał, że sam układ 
budynków w ryru..ll jest zabytkiem. natomiast budynki - nie, 

- mamy nadzieję, że zn aj dą się chętne osoby, które zajmą się reaktywowaniem spółek 

• 

wodnych. W nowej perspektywie będą one dotowane przez środki unijne - naweł 80% 

wartości zadania oraz gminy. Wyrazi t nadzieję, że dobrze by było żeby u nas chociaż jedna 
powstała . Dodał, że gmina będzie starała udzieli ć wszelkiej pomocy, 

- Wójt jest po rozmowie z Dyrektorem Rejo nu Dróg Publicznych - będą obcinane krzaki i 
wycinana trawa z poboczy dróg powiatowych. o odal, że my nie moi:emy wszystkiego 
wykonywać za powiat. Wyraził wolę wspomagania powiatu w sytuacjach trudnych i 
awaryjnych takich jak np. odsn.ieżan ie. 

Ad.pkI.4. 

W ramach interpelacji nie podnoszono żadnych problemów. 

http:sierpn.ia


Ad.pkt.5. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwa ły w sprawie: 


- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto. 


Skarbn ik Gminy przedstawiła objaśni enia do WPF. 


Dochody ogółem na rok 2014 zaplanowano w kwocie 16 869 774,18 zł. w tym: 


dochody bi eżące w kwocie: 13280674, 18 zł . 


dochody majątkowe w kwocie: 3 589 100,00 zł. 


Dochody bieżące : 


Na rok 2014 planowano dochody bieżące w kwocie l3 280 674,18 zł w oparciu o i n formację 


z Ministerstwa Finansów w zakresie k'VJot subwencji ogólnej , pisma Wojewody 
Mazowieckiego w sprawie kwot dotacj i ce lowych na zadania z zakresu administracj i 
rządowej, oraz planowanych do podpisan ia umów z instytucją zarządzającą w sprawie 
środków UE oraz planowanych dochodów do wypracowania przez poszczególne jednostki. 

Zmiany: 

W niniejszej Uchwale zwiększono dochody bieżące na realizacje programu "Uczenie s i ę 


przez całe życie" - Comenius w kwocie SS 406,75 zł 


Dochody bielące po zmianie wynoszą 13 695 702,83 zl . 


Dochody majątkowe: 


e Na rok 2014 zaplanowano dochody majątkowe w kwocie 3 589 100 zł.: 

l.Przyznanie pomocy w ramach programu PROW na lata 2007-20 13 na reali zację zadania 
" Urządzanie terenu sportowo-rekreacyjnego .,Kra ina Skrzata" w kwocie 50 000,00 zł. 

l.P rzyznanie pomocy w ramach programu PROW na lata 2007-20 13 na rea l izację zadania 
"Adaptacja 
i przebudowa budynku Remizy Strażackiej na Wiejski Ośrodek Kultury" w kwoc ie 23 9 
100,00 zł. 

3. W ramach,programu "Oszczędzanie energii i promowanie odnawialnyc b żródel energii" 

PL04 w ramach f unduszy Norweskich na reali zację zadania pn."Tennomodemizacja 

obiektów użyteczności publicznej" 

w kwocie 3 230 000,00 zl. 


4.Dochody ze sprzedaży majątku w kwocie 70 000,00 zł 



(w 2014 roku zaplanowana do sprzedaży jest działka nr 181 o pow. 0, 17ha w miejscowości 
Zawady B-waność szacunkowa 50 OOO,OOzl, ponadto planuje s ię podział działki nr 1480 
łącznej powierzchni 3,20ha w Nowym Mieście z czego część planowana jest do sprzedaży w 
2014 roku i kolejnych latach). 

Zmiany: 

W niniejszej Uchwale zmniejszono dochody majątkowe o kwotę 2 562 540,00 zł w związku z 
rozpatrt:eniem wniosku o dofinansowanie zadania pn. "Tennomodemizacja i montaż ogniw 
fotowoltaicznych na budynkach użyteczności publicznej na terenie Gminy Nowe M iasto" 
całkowity koszt zadania 2 188770,00 zł , kwota dofinansowania l 667460,00 zł. 

Dochody majątkowe po zmianach wynoszą 2 104 246,16 zl. 

e Wydatki na rok 20 14 zaplanowano w kwocie 20 759 774,18 21. 1 W tym: 

wydatki bi eżące II 38 1 755,64 zł., 

wydatki majątkowe 9 378 018,54 zł. 

Wydatki bieżące: 

Na 20 14 rok wydatki bieżące zaplanowano w kwocie II 38 1 755,64 ,1 w oparciu 
o prognozowane wydatki poszczególnych jednostek w celu zapewnienia bieżącej d z iałalności. 

Zmiany: 

• 
W niniejszej uchwale zwiększono wydatk i bieźące w oparciu o prognozowane wydatki 
w celu zapevmienia bieżącej działalności. 

Wydatki bieżące po zmianach wynoszą 13 201 124,66 zł 

Wydatki majątkowe: 

Wydatki majątkowe na rok 2014 zaplanowano w kwocie 9 378 018,54zl na zadania 
jednoroczne 
i przedsięwzięcia wieloletnie oraz wydatki związane z realizacją zadań w drodze umów 
między j .s. t. 

Plan wydatków zadań jednoroczn ych wynosił 5 056 773,79 zł., wydatki na przedsięwzięcia 

wie loletn ie zgodnie z załącznikiem nr 2 w kwoc ie 3 871 000,00 zl. , wydatk i na programy, 
projekty lub zadania związane z programami realizowanymi z udziałem środków, o których 
mowa w art.5 ust.l pkt 2 i 3 w kwocie 20 244,75 zl oraz wydatki związane z rea lizacją umów 
między jst w kwocie 430 000, 00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania PN. 
"Przebudowa drogi powiatowej Nr 3044W Nowe Miasto - Ka l ęczyn". 



W Wieloletńiej Prognozie Finansowej zaplanowano wydatki bieżące na programy, projekty 

lub zadania związane z programami realizowanymi z udziałem środków, o których mowa w 

art.5 ust.1 pkt 2 i 3 zgodnie z załącznik i em nr 2 w kwocie 367 730,18 zł. 


Zmiany: 

W niniejszej uchwale zmieniono plan wydatków na zadania jednoroczne i wynosi: l 932 

541,62 zł , wydatki na przedsięwzięcia wielo letn ie zgodnie z załącznikiem nr 2 w kwocie 3 

955502,7 1 zl. 


W załączniku nr 2 do Wieloletn iej Prognozy Finansowej dokonano zmian: 


J. Wprowadzono nowe zadanie pn. "Tennomoderni zacja oraz montaż ogniw 
fotowolta icznych na budy nkach utyteczności publicznej na terenie Gminy Nowe Miasto" • 
okres realizacj i 2014-20 15, całkowily koszt 
2 J 88770,00 zl. 

2. Zadanie "Budowa oczyszczalni śc ieków i kanali zacja" - zmoiejszenie o kwo(~ 1 000000,00 
zł w roku 20 14, w oparciu O prognozowane wydatki . 

• 

3. Zdanie "B,udowa punktów świetl nych w Gminie Nowe Miasto" - zmniejszenie o kwotę 


20000,00 zł, rezygnacja z realizacji zadania w 201 4[. 


W Wieloletniej Prognozie Finansowej zap lanowano wydatki majątkowe na programy, 

projekty lub zadan ia związane z programami realizowanymi z udziałem środków, o których 
mowa w art.5 ust.] pkt 2 i 3 zgodnie z zał ącznikiem nr 2 w kwocie 944 502,7 J zł. 

Wydatki majątkowe po zmianach wynoszą 6 511 044,33 zł 

Uchwała Nr 2241XL/20t4 została podj ęta j ednogłośnie i stanowi załącznik nr 1 do 
protokółu. 

Ad.pkt.6. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwa ły w sprawie: 

- zmiany Uchwały budżetowej gminy Nowe Miasto na 2014 rok. 

Uchwała Nr 225fXL/2014 zost a ła podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 2 do 
protokółu. 

Ad.pkt.7. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

- realizacji projektu "T ermomoderoizacja oraz montaż ogniw fotowoltaicznycb 118 

budynkach użyteczności publicznej" wspótfinansowanego przez Narodowy Fundusz 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 



Gmina Nowe Miasto ubiega się o środki finan sowe na powyższe zadanie w ramach 
Programu Operacyjnego "Oszczędzanie energii i promowanie odna wia lnych żródeł energii". 
Projektem objęte zostaną budynki użyteczności publicznej stanowiące własność Gminy Nowe 
Miasto tj. 

11 Przedszkole Samorządowe im. Misia Uszatka w Nowym Mieście ul. Ciechanowska 17, 

2/ Zespół Szkól w Nowym Mieście, uL. Ciechanowska 15 , 

3/ Urząd Gminy w Nowym Mieście, ul. Apteczna 8, 

4/ Szkoła Pddstawowa w Gościcinie Wielkim. 

Catkowita wartość projektu v.rynosi 2.18 8 770,00 zł w tym dofinansowanie - 1.667.460,00 zl, 
wkład własny - 521.310,00 zl. 

• 
Uchwala Nr 2261XL/2014 zostala podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do 
prolOkółu . 

Ad.pkt.8. 

Interpelacji rue zgłoszono - odpowiedzi nie udzielano. 

Ad.pkt.9. 

• 

Radna Ewa Radomska zapytała, czy sześciolat ki i siedmiolatki , gdy pójdę do szkoły będą 


tworlyły jedną klasę . 


Wójt powiedział, że jest problem o zasięgu ogólnokrajowym, Na dzieJl dzi siejszy niewiele 

wiadomo, prawdopodobnie będą 10 klasy oddzie lne. Będzie o tym decydowała ilość dz ieci, 

szkoła i rodzice. 

Sześciolatki mogą do końca grudnia br. zrezygnować z uczęszczania do szkoły, ale co dalej , 

ponieważ wiąże się z tym l iczebność klasy. Podręczniki maja być bezpłatne - ty łka do tej 
pory nie wiadomo - kto będzie je finansował . Wójt podkreślił, że musimy sob ie poradzić i 
poradzimy z tym problemem. Dodał, te najważni ejsze jest dziecko, które nie powilUlo być 
obarczone żadnymi problemami. 

Przewodniczący Rady poinfon11ował, że zakończył się sezon gry drużyny piłkarskiej 
2013/20 14. Nasza SONA na 16 drużyn piłkarskich - uplasowała się na 8 miejscu. 

Wójt Gminy Sławomi r Zalewski zaprosił wszystkich na III Jarmark Nowomiejski •.Od 
przeszłości do teraźniejszości", który odbędzie się 22 czerwca br. 



• 


Ad.pkt.IO. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 
Cal iń ski zamknął obrady XL Sesji Rady Gminy Nowe Miasto. 

Na tym protokół zakończono. 

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY 

• r?et!.~ 
Marek Calióski 

Protokołowała: 

A. Jeglikowska 
Inspektor 

• 

http:Ad.pkt.IO

